
ASSEMBLEA  ORDINARIA 
DE  L’ASSOCIACIÓ DE VEINS DEL CENTRE DE BADALONA. 21/2/2011 
 
 
Reunió A les 9.30 hores en el local de l’associació. Presideix la taula  Josep Soler 
Amigó, el Tresorer Lluís Pastó i la secretaria Isabel Soriano. 
 
Primerament es llegeix l’acta d l’assemblea anterior. Queda aprovada sense cap esmena. 
 
Abans de començar amb els punts de l’ordre del dia i a requeriment d’en Jaume 
Oliveras el President fa referència a un punt de l’acta anterior en la que parlava del  no 
reconeixement de l’associació de veïns de Pep Ventura ja que semblava que no estava 
reconeguda ni per l’ajuntament ni per la FAV,. El President li explica que aquesta 
associació ja està reconeguda tant  per l’ajuntament com per la FAV. i per tant per a 
nosaltres no representa cap problema. En Jaume creu que això no es exactament així, 
però que caldrà confirmar-ho. 
 
2.- Josep Soler fa la lectura de la memòria del 2010 on es contemplen les activitats que 
s’han fet al llarg de l’any. (annex 1). 
També fa esment de que l’any vinent es commemoren el 50 any de la Festa del Badiu, 
en aquest punt demanem l’ajut del associats per a fer una celebració digne d’una 
efemèride tan important. 
Dintre d’aquesta memòria el President també explica les darreres reunions que hem 
tingut amb l’ajuntament referent a la neteja del barri i a la recollida de brossa. Explica el 
nou pla de recollida que proposa l’ajuntament on els contenidor seran mòbils, és a dir, 
es posaran a les 9 de la nit i es trauran a les 2 de la matinada. Està previst que comenci a 
mitjans de març i passat  un mes aproximadament tindrem una xerrada en el local de 
l’associació amb els responsables de l’àrea , aquesta serà oberta a tothom, i es podran 
explicar les incidències que hagin pogut haver durant aquest període i així poder-ho 
solucionar. 
Seguidament llegeix la carta que enviarem al socis demanat ajut, explicant el que volem 
fer però fent incidència en que amb els que som no podem fer gaires coses més de les 
que fem. 
En aquest punt el president demana que si algú vol fer alguna pregunta referent a la 
memòria i al que està previst per aquest any, que pot fer-la . En Jaume Oliveras, 
pregunta que és l’acta electoral. En Josep respon, que serà una mena de xerrada on hi 
seran els diferents representants dels partits i als que es faran preguntes envers la ciutat. 
En Jaume Oliveras també parla dels contenidors soterrats. Diu que és una de les batalles 
que ha tingut sempre l’associació i que no hem de renunciar. Ens diu que en el projecte 
actual volen posar c. soterrats a la riera Matamoros però no a la Rambla. Demana que 
l’ajuntament ens expliqui quina és la política en vers aquest punt. Han de quedar clar els 
espais concrets i s’ha de tenir clar que no es poden canviar les coses cada any. Hem de 
ser més exigents amb l’ajuntament i hem de demanar que es faci pedagogia, doncs en  el 
barri hi ha molta gent gran.  
Pel que fa a l’espai de l’antic mercat Maignon en Jaume s’ofereix a portar les propostes 
i a dur les negociacions amb l’ajuntament i les diferents parts implicades. 
 
Punt 3.- En Lluís  explica el balanç econòmic de l’any 2010 . En aquest punt el Sr, 
Lladó pregunta quants socis tenim, es respost per en Lluís, sobre uns 725 en total, dels 
quals 550 paguen la resta no. (alguna persona amb problemes i els nens). 



 
Punt 4.- Queda aprovada la continuïtat de la junta per una any més. 
 
Punt 5.-Apunts programa 2011. Un dels punts important és actualitzar les dades dels 
socis. 
En Jaume Lladó pregunta si preveient que les subvencions aquests anys seran més 
baixes si s’ha pensat en fer més socis?. En Lluís li respon que si que alguna cosa 
haurem de fer. 
El President explica que una de les manera de poder recuperar algun diners és que les 
Entitats acollides col·laborin en les despeses de manteniment. Cosa que portarem a 
terme. 
Parlem també de fer alguna inversió en taules i cadires com s’havia quedat. El President 
aprofitant que hi ha el Sr. Ribot li pregunta si té informació sobre les despeses que ens 
cobrarà l’ajuntament  per taules ui cadires que ens cedeixen per a les festes. El Sr. Ribot 
contesta que ell avui està com a soci no com a membre del  partit que té la regidoria de 
cultura de l’ajuntament.. 
Maria Cané diu que si no sabem on comprar les taules a la ferreteria Prim hi han per 49. 
E. Conxita contesta que el principal problema de comprar taules és on guardar-les ja que 
el magatzem és petit, però malgrat això algunes s’hauran de comprar. 
 
Punt  6.- Queden aprovats els pressupostos per aquest any. 
 
Punt 7.- Precs i preguntes. 
Conxita González explica a l’assemblea la confecció de la pàgina web de l’associació. 
En aquesta pàgina es publiquen les noticies que generem i donem la oportunitat a que la 
gent pugui enviar els seus correus. El que s’intenta és tenir la màxima informació i 
comunicació enxarxa. Estem també a facebook. Jordi Gonzalo ens informa que poder 
ens convindria comprar un domini, que ell creu que no val massa diners i seria bo per 
l’associació. Intentarem assabentar-nos . 
Jaume Lladó comenta que caldria que tinguéssim totes les adreces de mail i actualitzar-
les, també les de coreu. Lluís li contesta que estem fent-ho. 
En Jaume Oliveras, vol saber quin va ser el comportament de l’associació en les 
eleccions de la FAV. El president li respon que com que no coneixíem pràcticament les 
persones que es presentaven es va optar per votar al set que no havien estat mai de la 
junta de la FAV.( o així ho creiem). I que aquesta  va ser una decisió mancomunada de 
tot el districte. En Jaume no creu que aquesta fos la decisió correcte. 
Es comuniquen les dades de les festes de maig: 8/5 Badiu. 28/5 Sardinada,.També 
anirem a les havaneres de Calella com cada any i farem al setembre el sopar de socis. 
En Xavi Sunyer pregunta quan es farà el sopar. Creu que els últim anys s’ha fet massa 
d’hora. El president li contesta que encara no sabem el dia fix, que ja ho comunicarem 
als socis. 
 
Es va cloure la reunió a 2/4 d’onze de la nit. 
 
                                                                  
El President                                      Secretaria                                    Tresorer 
Josep Soler Amigó                    M. Isabel Soriano Carmona            Lluís Pastó Lorca 
 
 


